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Nästa möte är inbokat till 1/11 2007 kl. 9-11 på Tenstagången 55, Nämndrummet, nb.  
 
1. Ordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet.  
2. Dagordningen fastställdes.  
3. Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund andre justerare, 

Tommy Elofsson. 
4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
5. Brukarrådet och Lyktans vänner presenterade utfört arbete i Gullingeparken, vad som 

planeras framöver samt upplevda framgångar och svårigheter. Målet är att lösa upp 
grupperingar av missbrukare som finns i parken och att andelen vanliga besökare ökar. 
Den ursprungliga visionen med att bl. a öppna glasskiosk kvarstår. Försök har gjorts med 
husvagnen, som fungerat som kiosk mm vid marknader, samt med utlåning av lekredskap 
till barn. Det sistnämnda skedde i samarbete med Spånga By och man planerar en 
fortsättning med detta i samarbete med PRO (som ska hålla i aktiviteten) och hoppas på 
att fastighetsägare kring parken skulle kunna bidra med lekredskap. Steg två är att 
utveckla en idé med socialt företagande enligt Basta-modellen. Arbetet pågår tillsammans 
med bl. a Blå Band, Hela Människan och Medborgarskolan. Tanken är en slags 
trappstegsmodell där steg 1 utgörs av Lyktans verksamhet, steg 2 av socialt företagande 
och steg 3 av Lunda Nova (ut på arbetsmarknaden). I höst kommer man att bjuda in 
politiker och tjänstemän till paneldebatt kring detta arbete. Ekonomsikt stöd kommer 
man att söka från EU.  
Deras uppfattning är att samarbete med och stöd från stadsdelsförvaltningen och polisen 
varit bra. Det man efterlyser är ett djupare samarbete med fastighetsägare kring parken 
samt skyltning som visar var parken är.  
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6. Sommaren avrapporterades från olika verksamheter. 
Fältassistenterna uppfattade sommaren som relativt lugn. Detsamma gäller 
fastighetsägare/förvaltare. Andra verksamheter hade noterat en tuffare attityd bland yngre 
tonåringar som man oroas över.  
Dagkolloverksamhet pågick tillsammans med Tensta Basket på Elinsborgsskolan och var 
välbesökt och fungerade bra.  
Skolorna i stadsdelen rapporterade visserligen om en del glaskross under sommaren men 
det upplevdes dock vara mindre än föregående sommar. 
Tekniska avdelningen vittnade om skadegörelse i ett par sandlådor i Spånga där stora 
mängder krossat glas grävts ned. All sand fick bytas ut. 
Socialtjänsten noterade att det under senare tid skett en generationsväxling, fler yngre 
tonåringar (nu 12-14) är föremål för deras uppmärksamhet nu än tidigare (då 16-18). Fler 
unga hade fått jobb till sommaren vilket troligen bidrog till att det var relativt lugnt.  
Polisen uppfattade också att sommaren varit relativt lugn men kunde samtidigt konstatera 
att andelen bostadsinbrott fortfarande är hög. Det är ett problem att vittnen till pågående 
brott inte så ofta larmar polisen. Detta kan bero på medborgarnas förtroende för polisen. 
Poliskontoret är en satsning för att bl. a komma åt detta problem. Det pågår dessutom 
arbete på olika sätt inom polisen, stadsdelsförvaltningen och bostadsbolagen för att 
komma åt inbrottsproblematiken, dels förebyggande och dels vad som görs när brottet 
väl skett. 

7. Tensta Marknad har genomförts. Den var lugn och endast ett par incidenter genererade 
polisanmälningar. Från polisens sida noterade man en betydligt bättre ordning och 
trafiksituation än förra året. På kvällstid var dock uppfattningen att det hade behövts fler 
vuxna funktionärer. Trafiksituationen på Taxingegränd måste ses över till nästa år. LoBRÅ 
hade informationsbord, i år var temat bostadsinbrott. Dels vad man själv kan göra för att 
förebygga och dels vad man kan få hjälp med utifrån. Informationsblad som togs fram 
speciellt för detta tillfälle delades ut.  
Det rapporteras att ett brev skickats till polismästaren i Västerort  från BRÅ i Rinkeby 
kring faktumet att det begås mycket lägenhetsinbrott i området. I brevet föreslås ett mer 
konkret förebyggande samarbete kring detta. Frågan togs upp om vi ska skicka ett 
liknande brev och frågan kommer att skickas vidare till nämnden. 

8. Det Lokala Brotts- och drogförebyggande handlingsprogrammet kommer att revideras. 
Några önskemål kring uppföljning av åtaganden samt ett par kompletteringar kring 
trygghetsarbetet kommer att genomföras. Ett förslag kommer att presenteras på BRÅ 
den 1 november och går därefter till nämnden. 
En fråga kring arbetet i Ung och Trygg på Järva kom upp i detta sammanhang. Som det ser 
ut idag så finns det en fungerande arbetsgrupp men ingen lednings- eller styrgrupp. 
Projektet är inte officiellt avslutat. 

9. Övrigt:  
���� Järvalyftet har nu som ärende varit uppe i fullmäktige och en politisk grupp har 

tillsatts. Den kommer att träffas för första gången inom kort. Inom Järvalyftet har SvB, 
Blå Band och Lunda Nova gått samman för att försöka ge arbetslösa hyresgäster hos 
SvB möjlighet till arbete inom städbranschen. Detta startar den 17 september. 

���� En KAT-information kommer att hållas den 4 oktober på Södra Järva. Informationen 
är riktad till fastighetsskötare och förvaltare, bo- och husvärdar samt personal inom 
Stockholms Entreprenad. Denna kom till efter initiativ inom en av Bo-grupperna 
under LoBRÅ och kommer att hållas av närpolisen. På norra Järva kommer ett tillfälle 
också att erbjudas den 18 oktober. Syftet är att de som arbetar ute i 
bostadsområdena dagtid ska bli bättre på att tyda tecken och signaler på att 
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hantering/missbruk av KAT pågår och att man ska veta var man kan vända sig med sin 
information. Målet är att snabbare komma åt missbruket och handeln med drogen. 

10. Nästa möte är inbokat till den 1/11 2007 kl. 9-11 på Tenstagången 55, 
Nämndrummet, nb. Nästkommande möte fastslogs till 14/12 kl.9-11 på Tenstagången 
55, plan 5. Första mötet under 2008 får vi återkomma till. 

 
  
 
Linda Wikman  Ann-Katrin Åslund  Tommy Elofsson 
Sekreterare  Ordförande och Andre justerare 
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